

Ref: KIPCO/DGCEO 007/26 dated 22 January 2026

Capital Markets Authority

Boursa Kuwait Company

KUWAIT

المحترمين

المحترمين

السادة / هيئة اسواق المال

السادة / شركة بورصة الكويت

دولة الكويت

Subject: Disclosure of material Information regarding signing a Market Maker Agreement with KUWAIT FINANCIAL CENTRE on Kuwait Projects Company (Holding) K.S.C.P security.

With reference to the above subject, the requirements of the fourth chapter from module ten of the executive bylaws of Law No. 7 of 2010, amended by Law No. 22 of 2015 on the establishment of the Capital Market Authority and the regulation of securities activity and its amendments regarding disclosure of material information.

Please find enclosed the disclosure form of material information related to the above subject.

Sincerely,



Samer Khanachet
Deputy Group CEO

الموضوع: إفصاح معلومة جوهرية بخصوص توقيع اتفاقية صانع سوق مع شركة المركز المالي الكويتي على سهم شركة مشاريع الكويت (القابضة) ش.م.ك.ع.

بالإشارة الى الموضوع اعلاه، والى متطلبات الفصل الرابع من الكتاب العاشر من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 7 لسنة 2010 المعدل بموجب القانون رقم 22 لسنة 2015 بشأن انشاء هيئة اسواق المال وتنظيم نشاط الاوراق المالية وتعديلاته، بشأن الافصاح عن المعلومات الجوهرية.

تجدون مرفق طية نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية الخاص بالموضوع أعلاه.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام ،،

كيبكو
KIPCO

سامر خنشت
نائب الرئيس التنفيذي للمجموعة

نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية
Disclosure Form of Material Information

2026/1/22		التاريخ : Date:
Kuwait Projects Company (Holding) K.S.C.P "KIPCO"	شركة مشاريع الكويت (القابضة) ش.م.ك.ع "كيبكو"	اسم الشركة المدرجة Name of the Listed Company
Kindly be informed that Kuwait Projects Company (Holding) k.s.c.p. has signed a Market Maker Agreement with Kuwait Financial Centre k.s.c.p ("Markaz") on Thursday 22/1/2026 to deal on KIPCO security.	نود ان نفيديكم بأن شركة مشاريع الكويت (القابضة) ش.م.ك.ع. قد قامت يوم الخميس الموافق 2026/1/22 بتوقيع اتفاقية صانع سوق على سهم الشركة مع شركة المركز المالي الكويتي "المركز".	المعلومة الجوهرية Material Information
None	لا يوجد	أثر المعلومة الجوهرية على المركز المالي للشركة Impact of the material information on the company's financial position



Samer Khanachet
Deputy Group CEO

كيبكو
KIPCO

سامر خنشت
نائب الرئيس التنفيذي للمجموعة

